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کامران  صاحب پناه
کارشناس مدیریت ورزش

ورزش کشور در شرایطی قرار گرفته که انتظار یک 
مدیر کاربلد را می کشــد. باید امیــدوار بود که حضور 
سلطانی فر در رأس ورزش بعد از رأی اعتمادی که امروز 
از مجلس می گیرد، مثمرثمر باشد. این که یک فرد بتواند 
به عنوان نفر اول ورزش کار خود را پیش ببرد و توانمندی 
این را داشته باشد، خیلی مهم است اما با توجه به این که 
سلطانی فر در سازمان تربیت بدنی سمت اجرایی داشته 
و کارنامه موفقی هم از خود ثبت کرده اســت، به نظر 
می رسد بتواند از پس این مسئولیت برآید معتقدم در 
شرایط فعلی داشتن یک مسئول در رأس ورزش امری 
کلیدی و بسیار مهم به نظر می آید که مجلس نیز قطعا 
آن را درک می کند. آن دســته از افرادی که می توانند 
وزارت ورزش را مدیریت کنند، شــاید تعدادشان زیاد 
نباشد و محدود هســتند و نمایندگان مجلس نیز این 
شرایط را متوجه می شــوند. سوابق اجرایی سلطانی فر 
و پست های حساسی که او در ســازمان تربیت بدنی 
سابق داشته است، نشــان می دهد که می تواند مدیر 
موفق تری نسبت به مدیران قبلی باشد. درست نیست 
که درباره وزیــر قبلی صحبت کنیم چون دیگر کارش 
به اتمام رسیده اما برای شــروع یک دوران جدید باید 
به سلطانی فر زمان داد. این که قائم مقام سابق سازمان 
تربیت بدنی بعد از ســال های زیاد هنوز از بدنه ورزش 
جدا نشده و حالا به عنوان وزیر پیشنهادی معرفی شده 
است، نشان دهنده توانایی اش است. او در همان دوره ای 
که در سازمان تربیت بدنی حضور داشته، اقدامات خوبی 
انجام داده و همین نشان می دهد که قطعا می تواند در 
این شرایط در رأس ورزش به موفقیت برسد. سلطانی فر 
بعد از رأی اعتماد باید تمام توانایی اش را به کار بگیرد و 
اطرافیان هم به او کمک کنند تا ورزش کشور در چند 
ماه آینده به ثبات برسد. همکاری و همدلی می تواند رمز 
موفقیت ورزش باشد و امیدوارم تعدد تصمیم گیری ها از 
 بین برود. وقتی یک نفر به عنوان متصدی ورزش کشور 
شناخته شود، قطعا کمک زیادی می کند تا از حاشیه ها 
کم کرده و اقدامات اساسی هم زودتر به نتیجه می رسد. 

هیأت دوچرخه ســواری مازنــدران در نظر 
دارد مســابقه  جایزه بزرگی را روز پنجشــنبه 
هفته جاری )13 آبان( برگزار کند، رئیس این 
هیأت نیــز در یک اقدام جالب کلیه روســای 
هیأت های دوچرخه سواری استان های کشور 
را به همراه خانواده های شان به مازندران دعوت 
کرده تا میهمان ویژه مسابقه های جایزه بزرگ 
باشند. از آن جا که رئیس هیأت مازندران برای 
انتخابات فدراسیون دوچرخه سواری کاندیدا 
شده این اقدام شائبه هایی به وجود آورده و حتی 
موجبات اعتراض برخی از روسای هیأت های 
استانی که اعضای مجمع انتخاباتی فدراسیون 
دوچرخه سواری هستند را فراهم آورده است. 
کیوان لیمویی، رئیس هیأت دوچرخه سواری 
اصفهان با اشاره به دعوت رئیس هیأت مازندران 

از او و خانواده اش می گویــد: »میهمان نوازی 
مازندرانی ها خوب اســت اما چرا  سال گذشته 
هیأت مازندران روســای هیأت هــای دیگر را 
دعوت نکرد؟ احساس می کنم که با این اقدام 
با احساسات روســای هیأت های استان های 
دیگر بازی شده است. « شفاعت، رئیس هیأت  
دوچرخه سواری فارس نیز اظهارات مشابهی در 
این باره انجام داده است. هیأت دوچرخه سواری 
مازندران پیش از این در  سال 92 در اقدام جالب 
دیگری هزینه های تور بین المللی مازندران را 
پرداخت نکرد که این مهم باعث شد رکابزنان 
خارجی که در این تور مقام آورده بودند، دست 
خالی به کشورشــان بازگردند و حاشیه هایی 
دربــاره ایــن موضوع مطــرح شــد و حتی 

پیگیری های بین المللی را نیز به همراه داشت.

مرحله یک شــانزدهم نهایــی رقابت های 
جام حذفی کشــور روز گذشــته با برگزاری 
6 دیدار ادامه پیدا کرد کــه در مهم ترین آنها 
اســتقلال موفق شــد مس کرمان را مغلوب 
کند، تراکتورسازی هم با پیروزی مقابل ملوان، 
حریف برق جدید شیراز شــد. سایپا که در 7 
دیدار اخیر نتوانسته بود مقابل حریفانش پیروز 
شــود درنهایت موفق شد با گل های غلامرضا 
رضایی و حامد شیری تیم لیگ یکی بادران را 
با نتیجه دو بر یک مغلوب کند. ماشین سازی 
هم بعــد از هفته ها موفق شــد در مقابل تیم 
متمول خونه به خونه با نتیجه 2 بر یک پیروز 
شود. گل های این دیدار را قاسمی نژاد به ثمر 
رساند. تیم فوتبال قشقایی که موفق شده بود 
پرسپولیس را در شــیراز مغلوب کند، این بار 

در مقابل برق جدید شیراز حرفی برای گفتن 
نداشــت و یک بر صفر مغلوب شد. شهرداری 
ماهشهر هم موفق شد با نتیجه 2 بر یک نفت 
امیدیه را مغلوب کند. تراکتورسازی که روزهای 
خوبی را با قلعه نوعی تجربه می کند در مقابل 
ملوان با تک گل ایرانپوریان پیروز شد. نفت و 
گاز گچساران هم که در مرحله قبلی موفق شد 
استقلال خوزستان را با یک گل شکست بدهد 
در پی مشکلات مالی راه آهن و اعلام انصراف 
این تیم، به مرحله بعد صعود کرد. اســتقلال 
کــه در 4 بازی اخیرش از لیــگ، 3 پیروزی و 
یک تساوی کسب کرده بود در یک بازی سرد 
و کســل کننده در مقابل مس کرمان به یک 
پیروزی شیرین دست یافت. تک گل این دیدار 

را محسن کریمی در دقیقه 113 به ثمر رساند.

کاندیدای ریاست دوچرخه سواری رأی دهنده ها را دعوت کرد

لابی خانوادگی در شمال
 برتری شاگردان منصوریان و قلعه نوعی مقابل مس و ملوان

صعود ناپلئونی استقلال

 شــهروند| 10 روز بعد از پایان المپیک بود که 
محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون والیبال اعلام 
کرد عملکرد کادرفنی رضایت بخش نبوده و از احتمال 

تغییر سرمربی تیم ملی والیبال خبر داد. در چند 
روز اخیر بحث تغییر و تحولات در کادرفنی 
تیم ملی والیبال به ســوژه اصلی رسانه ها 

تبدیل شده اســت. فدراسیون والیبال 
چندین جلســه با خبرنــگاران، 
بازیکنان، مربیان و کارشناسان 

این رشــته برگزار کــرده و 
بــه زودی درباره ســرمربی 
خواهد  تصمیــم  تیم ملی 
گرفت. امیــر خوش خبر، 
تیم ملــی  سرپرســت 
والیبال معتقد است لوزانو 
ســرمربی خوبــی برای 
والیبال بود ولی فرصت 

چندانی به او داده نشد. 

جلسات متعدد در فدراسیون
خوش خبــر گفت وگــوی خــود با 
»شهروند« را این طور آغاز می کند:   
»فدراسیون جلسه های متعددی 
را برگزار کرده و درصدد اســت 
که بهترین تصمیم را دراین باره 
بگیرد. نباید در انتخاب سرمربی 
عجله کرد تا تصمیم درســتی 
گرفته شود. به هرحال باید جلسات 
انجام شود و نظرات کارشناسان و اهالی فن 
گرفته شــود تا بتوان انتخاب درستی انجام 
داد.« او ادامــه می دهد: »مــن نمی توانم در 
این باره نظر جامع و کاملی بدهم. به نظر من 

این موضوع باید علمی تر بررســی شود. لوزانو مربی 
خوبی بود ولی زمان کمی داشــت. او ســابقه بسیار 
درخشــانی دارد و 3 المپیک را تجربه کرده است. او 
مربی بسیار بزرگی اســت ولی این که توانست با این 
تیم نتیجه خوبی بگیرد یا خیر؟ باید بررســی شود. 
به هرحال باید مشخص شــود که چرا تیم ملی ما در 

المپیک شاداب و سرحال نبود.«
سیچلو جانشین لوزانو؟

سرپرست تیم ملی درباره شایعه جانشینی سیچلو 
با لوزانو می گوید:   »به هیچ عنوان این موضوع صحت 
ندارد. ایشان به عنوان مربی تیم ملی، لیگ را بررسی 
کرده و نکات را یادداشت می کنند تا در اختیار سرمربی 
جدید قرار دهند. بعد از معرفی سرمربی جدید، درباره 

ادامه همکاری ایشان با تیم ملی تصمیم گیری خواهد 
شــد. البته برنامه های تیم ملی و پروسه جوانگرایی 
هیچ گاه متوقف نشده اســت. به هرحال ما باید آماده 
المپیک 2020 شویم و باید به دنبال بازیکنانی باشیم 
که در این المپیک بدرخشند ضمن این که سال آینده 
هم بازی های آسیایی، جهانی و انتخابی المپیک را در 
پیش داریم، بنابراین نباید تعلل و روند جوانگرایی را 
متوقف کنیم. ما باید اقتــدار و رنکینگ مان را حفظ 
کنیم و در این مسیر از هیچ تلاشی دست نخواهیم 

کشید.«
گزینه های فدراسیون برای سرمربیگری

خوش خبر گزینه های ســرمربی گری تیم ملی را 
این گونه معرفی می کند: »تــا جایی که من می دانم 
آناســتازی و رزنده جزو گزینه های فدراسیون برای 
سرمربی گری هستند و البته مربیان بزرگ دیگری هم 
می توانند در این لیست قرار بگیرند ولی هیچ صحبت 
و مذاکره ای با شخص خاصی انجام نشده است. حتی 

ممکن است لوزانو هم قراردادش را تمدید کند.«
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مسعود سلطانی فر، وزیر 
پیشــنهادی ورزش و 
جوانان: تیمی را درست 
می کنیــم کــه در جــام 
 جهانی 2018 نتایج بهتری 
بگیرد/ نتایج و عملکرد کی روش 
موفقیت آمیز بــوده. او مربی باهوش و باتجربه ای 
اســت/  در بخش جوانان و ورزش باید به اصلاح 

ساختار و رویکردها توجه شود

کــی روش  کارلــوس 
سرمربی تیم ملی ایران: 
بــرای دکتر ســلطانی فر 
در مسیر دشــوار پیش رو 
آرزوی بهترین هــا را دارم/ 
صحبت های وزیر پیشنهادی 
ورزش برای من نشــانه ای از وظایف 
بیشتر و ســنگین تر اســت که پیش رو خواهم 
داشــت/ هر آنچه در توان دارم در خدمت فوتبال 

و کشور بزرگ ایران استفاده می کنم

سرمربی  چچیچ،  مایدا 
بانوان:  والیبال  تیم ملی 
دختر 11 ساله ام حجاب را 
انتخاب کرد چون دوست 
داشــت مثل بقیه باشــد/ 
در ابتدا توســط فیلم ها با تیم 
ایران آشنا شدم، بعد در لیگ بازی ها 
را دیدم/ پرسپولیسی ام و برانکو را سال هاست که 
می شناسم/ زیارت امام رضا)ع( خیلی خاص بود. 
احساســی را که در آن جا داشــتم اصلا فراموش 

نمی کنم

تریبون

امروز در ورزش

  تیم هندبال نفت و گاز گچساران امروز در آخرین 
مرحله گروهی خود در جام باشــگاه های آسیا به 

دیدار الاهلی اردن می رود.
  رقابت های جام بین قاره ای فوتبال ســاحلی از 
امروز در دوبی آغاز می شود که ایران در نخستین 

دیدار به مصاف آمریکا می رود. 
   ملی پوشــان تیم های ماشین سازی، استقلال 
و تراکتورســازی امروز به اردوی تیم ملی اضافه 

می شوند.
   تیم ملی اسکیت هاکی ایران در ادامه رقابت های 

قهرمانی آسیا امروز با ژاپن دیدار می کند. 

اخراج والیبالیست ایرانی از برزیل
روزی چنیــن  در  قبــل   یک ســال 
 World volley 11 آبان ماه سال 1394(|  سایت(
مدعی شــد رضا صفایی، والیبالیست تیم پیکان به 
ســبب رفتار غیراخلاقی از جام باشگاه های جهان 
اخراج شــده اســت اما این بازیکن چنین چیزی را 
تکذیب کرد. در همان روز کریستیانو رونالدو پیراهن 
امضا شــده خود را برای چاق ترین مرد دنیا که 435 
کیلو وزن داشــت و اهل مکزیک محسوب می شد، 
فرستاد. 11 آبان ماه سال گذشــته مدیران باشگاه 
سپاهان بعد از کنار گذاشتن حسین فرکی، محرم 
نویدکیا کاپیتان این تیم را به عنوان سرمربی موقت 
معرفی کردند تا او در چند بازی زردپوشان اصفهانی 
را هدایت کند. یک ســال قبل در چنین روزی علی 
کفاشیان رئیس وقت فدراســیون فوتبال به دلیل 
جنگ رســانه ای به وجود میان کارلوس کی روش و 
علیرضا اسدی به وزارت ورزش احضار شد تا درباره 
آخرین وضع تیم ملــی توضیحاتــی را ارایه دهد. 
همچنین اتحادیه جهانی کشتی و شخص لالوویچ 
رئیس این اتحادیه از اولین حضــور زنان ایرانی در 
رقابت های جهانی کشتی در بخش  گراپلینگ تقدیر 

کردند. 

تونل زمان

تیتربازی

 هفته دوم لیگ برتر بسکتبال با برگزاری 4 دیدار 
آغاز شد و با تداوم صدرنشینی نفت آبادان همراه بود.

  اردوی تیم ملی از روز گذشته با 8 بازیکن آغاز و 
سیدجلال حسینی نیز در اولین تمرین مصدوم شد.

  تیم ملی اســکیت هاکی ایران با برتری مقابل 
کره جنوبی مدال خود را در رقابت های رولر اسپورت 

آسیا قطعی کرد.
 جواد رحمتی پور، ســرمربی فصل گذشته تیم 
بسکتبال شــیمیدر از این تیم جدا شد و تابش نیا 

به عنوان سرمربی موقت انتخاب شد.
  مراســم ختم پــدر امیــد ابراهیمی، هافبک 
ملی پوش استقلال با حضور مدیرعامل این باشگاه 

در نکا برگزار شد.
  مراسم معارفه حیدر بهاروند، سرپرست سازمان 

لیگ فوتبال با حضور رئیس فدراسیون برگزار شد.
 انوشا شاهقلی با پیروزی مقابل تنیسور آمریکایی 
به جدول اصلی رقابت های بین المللی فیوچرز کویت 

راه یافت.
 یک سایت انگلیســی در گزارشی به تمجید از 
عملکرد ســیامند رحمان پرداخت و اعلام کرد که 
 این ورزشــکار قصد دارد تا المپیــک 2020 نیز به 

مدال آوری خود ادامه بدهد.

عابدزاده، بستری شدنش را تکذیب کرد| روز 
گذشته برخی رســانه ها از بستری شدن احمدرضا 
عابدزاده، دروازه بان محبوب فوتبال ایران خبر دادند 
که این اسطوره فوتبال چنین مطلبی را تکذیب کرد. 
عابدزاده دراین باره گفته است:  »از دوستان رسانه ای 
درخواست دارم در انتشار خبرهای خود دقت کنند؛ 
چون واقعا مسأله خاصی اتفاق نیفتاده بود؛ اما این 
شکل انتشــار خبر باعث نگرانی خیلی ها شد. باید 
اعلام کنم خدا را شکر مشکلی ندارم و در سلامتی 

کامل به سر می برم.« 
خداداد، سرمربی غیررسمی سیاه جامگان| 
خداداد عزیزی، رئیس ســازمان فوتبال باشــگاه 
سیاه جامگان درحالی که سرمربیگری این باشگاه را 
قبول نکرده، تمام کارهای فنی را انجام می دهد. او 
دراین باره می گوید: »با مدیران باشگاه صحبت کردیم 
و با توجه به این که مشــکلات مالی داریم، تصمیم 
گرفتیم تا نیم فصل مربی جدیدی به تیم اضافه نشود 
و با همین مربیان کنونی کار را جلو ببریم. من رسما 
سرمربی نیســتم اما وقتی کنار زمین حضور دارم، 
نمی توانم در کار فنی دخالت نکنم. من در تمرینات 
هم لخت می شوم و در نشست های خبری شرکت 

می کنم. پس وظایف سرمربیگری را دارا هستم.«
تیم لیگ برتری فوتسال در آستانه انحلال| 
درحالی که تنها 7 هفته از لیگ برتر فوتســال ایران 
 گذشــته،  دو تیم وضع بحرانی را تجربه می کنند و 
یکی از آنها در آســتانه انحلال قرار دارد. تیم طرح و 
توســعه الوند قزوین که با خرید امتیاز تیم میثاق 
تهران پا به ســطح اول فوتســال ایران گذاشت از 
همان ابتدا با مشکلات عدیده ازجمله مشکل مالی 
دست و پنجه نرم کرد. تیم آذرخش بندرعباس نیز 
به دلیل عدم حمایت مسئولان استانی و حتی مالک 
تیم، به ســختی خودش را برای شرکت در بازی به 
شهرستان ها می رساند. با این حال از بین این دو تیم،  
تنها قزوینی ها موضوع انحــلال را به صورت جدی 

مطرح کرده اند.
بهترین عنوان کاراته تقدیم به شهدای مدافع 
حرم| تیم ملی کاراته روز یکشنبه با کسب سه مدال 
طلا و سه برنز در مجموع مردان و زنان موفق به کسب 
عنوان سومی جهان برای اولین بار در تاریخ 44 ساله 
این مسابقات شد. کادر فنی و اعضای تیم ملی کاراته 
موفقیت تاریخی خود در رقابت های جهانی کاراته را 

به شهدای مدافع حرم تقدیم کردند.

خارج از گود 

کادوی بچه های محک برای نکونام

جــواد نکونام همواره ســرزدن بــه بچه های 
محک را فراموش نکرده است. اما دیروز بچه های 
سرطانی محک او و فرزندش آریان را به یاد آوردند 
و کادوهایی برای آنها ارســال کردنــد. نکونام در 
اینستاگرامش با انتشــار این عکس نوشت: »این 
کادوها از طرف بچه های دوست داشتنی محک 
به دستم رسیده، واقعا خوشــحالم کردند با این 
کارشون. این بچه های پاک و معصوم فرشته های 
روی زمین هســتند، از شــما عزیزان خواهش 

می کنم برای سلامتی شون دعا کنید.«

عکس ویژه از  پیوس

ماهــان پیوس، فرزند فرشــاد پیوس عکســی 
نوستالژیک را در صفحه  شخصی اش منتشر کرده 
است. او عکسی از پدرش در بازی نمادینی که در سال 
1369 برای جمع آوری کمک هــای مردمی بابت 

زلزله زدگان رودبار برگزار شد، منتشر کرده است.

وعده بازیکن بدشانس به هواداران

سینا عشــوری که با پارگی رباط صلیبی مواجه 
شده است، چند روزی است تلفنش را خاموش کرده 
و هیچ اطلاع خاصی از او در دســت نیست. عشوری 
دیروز عکسی از خودش با عصا در اینستاگرام منتشر 
کرد و نوشت:  »مرسی که نگران من هستین و من رو 
جزو خانواده تراکتور می دونید. 1 ماه دیگه پامو عمل 

می کنم و امیدوارم زود برگردم.«

اینستاگرام
 کارشناسان در گفت وگو با »شهروند« 

صلاحیت گزینه تصدی وزارت ورزش و جوانان را بررسی کردند

 ورزش در انتظار 
اعتماد به سلطانی فر

شهروند| روز ویژه ای برای ورزش در پیش اســت؛ بعد از چند هفته بلاتکلیفی امروز قرار است 
تکلیف ورزش مشــخص و دریچه جدیدی باز شود. معرفی معاون اســبق سازمان تربیت بدنی 
به عنوان وزیر پیشــنهادی ورزش باعث شده تا مدیران، کارشناســان،  مربیان و ورزشکاران از 
حضور مسعود سلطانی فر در رأس ورزش استقبال و از او حمایت کنند. بدترین اتفاقی که می تواند 
به ورزش کشــور لطمه وارد کند، بلاتکلیفی اســت، وضعیتی که در چند هفته اخیر حاکم بوده 
اما همه امیدوارند امروز پایانی بر بلاتکلیفی ورزش باشــد و سلطانی فر بعد از کسب رأی اعتماد 
از مجلس، کارش را خیلی زود آغاز کند و به ورزش کشــور سروسامانی بدهد. وزیر پیشنهادی 
ورزش به مجلس خیلی خوب فضای ورزش را می شناســد و این چند روز هم با صحبت هایی که 
انجام داده، کاملا تسلط خود به این حوزه را نشان داده است. با این که شاید رقابتی مثل المپیک 
یا بازی های آسیایی در چند ماه آینده برگزار نشود اما به هرحال نزدیک به 50 فدراسیون به ویژه 

رشته پرمخاطبی مثل فوتبال در انتظار حمایت از سوی وزارت ورزش هستند. 

سعید آذری
مدیر ورزشی

رئیس جمهوری، اصلح ترین فرد را برای وزارت ورزش 
و جوانان انتخاب کرده است. امیدوارم با توجه به سوابقی 
که از سلطانی فر سراغ داریم، وضع ورزش ما به حد بهینه 
برسد. شــخصا فکر می کنم او بتواند در این حوزه موفق 
شود و در بازی های آسیایی بعدی و المپیک موفق ظاهر 
شویم. درباره بزرگترین چالش پیش روی سلطانی فر در 
وزارت ورزش نمی توانم نظر خاصی داشــته باشم چون 
با چالش های وزارت ورزش آشــنا نیستم ولی مطمئن 
هستم که با توجه به سوابق مدیریتی او در سطح کلان، 
یک برنامه جامع و کامل تدوین و ارایه کرده اند. قطعا او 
بهتر از من می داند که مشکلات ورزش کشور در شرایط 

فعلی چیست؟ 
به عنوان مدیر باشگاه ذوب آهن اعتقاد دارم باشگاه ها 
می توانند بازوهای توانمندی در اجرای سیاســت های 
کلان ورزش قهرمانی باشــند و انتظار من از سلطانی فر 
این است که در بحث باشــگاهی طوری عمل کند که 
بتوانیم وضع ســاختاری، درآمدزایی و زیرســاخت ها 
را حرفــه ای کنیم و به خصوصی ســازی واقعی نزدیک 

شویم. در شرایط فعلی ورزش کشور به شدت وابسته به 
بودجه دولتی است و باید اقداماتی صورت بگیرد که این 
وابستگی خیلی کمتر شود. در روزهای اخیر نمایندگان 
مجلس هم حمایت خوبی از ســلطانی فر کرده اند و من 
فکر می کنم او شــخص قابل وثوقی است. درباره میزان 
رأی او از نمایندگان مجلس هم معتقدم با توجه به این که 
صلاحیت ها و تخصص او از ســوی نمایندگان مجلس 
بررسی شــده، قطعا رأی خوبی می آورد و سکان وزارت 
ورزش و جوانان را به دست می گیرد. البته من تا به حال 
او را از نزدیک ندیده ام ولی بررسی سوابق مدیریتی شان 
نشان می دهد که شخص بزرگی است. سلطانی فر سابقه 

معاونت  هاشمی طبا را دارد.  
هاشــمی طبا یکی از مدیران عالی نظــام در ورزش 
بوده و این یک نکته خیلی مثبت در کارنامه سلطانی فر 
اســت. فراموش نکنید که تنها سکوی بین المللی ما در 
کمیته ملی المپیک مربوط به دوره  هاشمی طبا بود. همین 
یک نکته مثبت در کارنامه سلطانی فر از کارنامه خیلی 
از افرادی که در ســطح ورزش کشور فعالیت می کنند 
ارزشمندتر و پررنگ تر است. امیدوارم با درایت نمایندگان 
مجلس، سلطانی فر با رأی قاطع به وزارت ورزش راه یابد 
و فعالیت هایش را آغاز کند چون ورزش ما به شــخصی 

مثل او نیاز دارد.

توانایی ایجاد تحول در ورزش همدلی،   رمز موفقیت سلطانی فر

صادق رئیسی کیا
کارشناس اقتصاد ورزش

به هر حال دولت به این نتیجه رسیده بود که باید در 
رأس ورزش تغییراتی به وجود بیاید و به همین دلیل 
دست به ترمیم کابینه زد. در همین راستا با استعفای 
وزیر قبلی موافقت شد و به نظر می رسد اهالی ورزش 
هم از خداحافظی گودرزی استقبال کردند. باور همه بر 
این بود که گودرزی نتوانسته تحولی که انتظار می رفت 
را ایجاد کند اما درباره ســلطانی فر تفکرات متفاوتی 
وجود دارد. ارزیابی ام این اســت که با توجه به سوابق 
سلطانی فر در سازمان تربیت بدنی و همچنین اقدامات 
او در سازمان میراث فرهنگی در چند سال اخیر، می توان 
از او به عنوان یک گزینه مناسب نام برد. او با دولت نیز 
رابطه نزدیکی دارد و در همین راســتا به ســلطانی فر 
تکلیف شــده که مدیریت ورزش کشــور را در دست 
بگیرد تا بلکه تحولاتی را ایجــاد کند و بتواند توقعات 
جامعه ورزش را جامه عمل بپوشاند. برنامه هایی که از 
سوی سلطانی فر در رسانه ها منتشر شده، جامع و کامل 
است اما برای مقطعی که تا پایان دولت فعلی باقی مانده، 
شاید عملی کردن خیلی از آنها میسر نیست. مثلا ایجاد 
یک پایگاه اقتصادی برای ورزش و ارایه لایحه هایی برای 
کمک به ورزش و حتی ایجاد شفافیت مالی، اقداماتی 
نیست که در کوتاه مدت بتوان به عملی شدن آنها دل 
بست. شــاید در این چند ماه بیشتر از همه چیز ایجاد 
انسجام در جامعه ورزش بتواند در دستور کار قرار بگیرد. 
باید واقعیت ها را در نظر گرفت چون هم اکنون بودجه 
ورزش مشخص شده و فقط شاید سلطانی فر بتواند از 
بخش هایی خارج از دولت برای کمک به ورزش، پول 
تزریق کند. تغییرات در پست های مدیریتی و انتخاب 
مشاوران مناسب نیز می تواند کارگشا باشد چون هم 
اکنون در برخی از پســت ها افراد کاربلد به کار گرفته 
نشده اند. برگزاری مجامع فدراسیون ها و رسیدگی به 
امورات آنها نیز تا پایان  سال جاری جزو برنامه های مهم 
خواهد بود . فضای موجود نشان می دهد که سلطانی فر 
امروز می تواند در مجلس رأی اعتماد کسب و کارش را 

در ورزش آغاز کند.

ورزش به سلطانی فر نیاز دارد

امیرخوش خبر، سرپرست تیم ملی در گفت وگو با »شهروند« خبر داد:  

»آناستازی« و »رزنده«، گزینه های سرمربیگری والیبال
  ابقای لوزانو هنوز کاملا منتفی نشده است


